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2023-11-03

Evelina Svensson

Protokoll för styrelsemöte för H-sektionens styrelse

Den 3:e november 2023 kl. 13:31

Plats: Styret, Lindholmen

Närvarande:
Ordförande: Linus Fäldt [LF]
Vice ordförande: Douglas Van Leeuwen [DvL]
Ekonomiansvarig: Linnéa Eriksson [LE]
SAMO: Lovisa Flodman [LoF]
Utbildningsansvarig: Einar Oldberg [EO]
Arbetsmarknadsansvarig: Alexander Nybäck [AN]
Informationsansvarig: Evelina Svensson [ES]

Formalia
§1. Mötets öppnande

Linus Fäldt förklarar mötet öppnat kl. hh:mm

§2. Val av justeringsperson
Mötet väljer Douglas Van Leeuwen till justeringsperson

§3. Eventuella adjungeringar
Inga adjungeringar

§4. Godkännande av dagordningen
Mötet godkänner dagordningen

§5. Föregående protokoll (231017)
Mötet godkänner föregående protokoll (231017)

Informationsfrågor
§6. Meddelanden

a. Ordförande
Har varit på KU och diskuterat olika ämnen som ex. ljudnivån
på campus, städning i FT och liknande rum, säkerhet på
campus med lampor och liknande. Svarat på mail och bokat
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container för rensning av skåp. Haft sektionens dag. Fortsatt
med dagligt arbete.

b. Vice ordförande
Färdigställt schemat för aspningen och börjat planera alla
apsningsmöten med ordföranden. Haft telefonkonferens
under SAK då jag inte kunde närvara. Haft sektionens dag.
Fortsatt dagligt arbete.

c. Ekonomiansvarig
Har haft bokföringskväll nr.2. Haft kontakt med revisorer och
bestämt revisorkväll. Bokfört, gjort utbetalningar och fixat
med lån.

d. SAMO
Den stora skyddsronden har gått och Einar tog min plats och
allting gick jättebra, jag ska skicka vidare sammanställningen
från enkäten samt felanmäla vissa saker enskilt för att det ska
bli gjort. Hållit i SAK 2 inför aspningen tillsammans med Einar.
Ska kontakta alla sökande till JämH om intervjuer.

e. Arbetsmarknadsansvarig
Arbetat med logistik kring mässan och annat dagligt arbete
gällande Harm.

f. Utbildningsansvarig
Pratat med examinatorer ang H6 skidresa, arbetat med en
kurs som haft problem med tentamen. Planerat med SnH,
SAK, dagligt arbete

g. Informationsansvarig
Har gått igenom aspaffischer och har haft kontakt med DM
angående hemsidan och flytten. Laddat upp dokument på
hemsidan men har kvar protokollet från sektionsmötet. Har
PRat sektionens dag och aspningen. Fortsatt dagligt arbete.
Lagt ut Droopy Magasinet på hemsidan
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Beslutsfrågor
§7. Verksamhetsplan

Beslut:
● Mötet beslutar vem av medlemmarna som ska arbeta med

vilken punkt i verksamhetsplanen.

§8. DM
Beslut:

● Mötet går igenom DMs mejl och beslutar om att DM kan hålla
i aspning under LP4 och att ett möte med dem ska äga rum 6
november.

§9. “Var är Droopy?”
Mötet diskuterar kring valmöjligheterna för Var är Droopy. Ett förslag är
att samarbeta med DM.
Beslut:

● Mötet beslutar att prata med DM och lägga fram förslaget för
dem för och boka in möte med Var är Droopy. Mötet beslutar
ett möte med Var är Droopy 10/11 kl. 12:15-13:00

Linnea yrkar för paus 14:14
Mötet börjar igen 14:24

Diskussionsfrågor
§10. Karin Bylund (Arenan)

Mötet diskuterar att Einar går samtal för arena för hållbar utveckling och
Linus följer möjligtvis med

§11. Student Voice
Mötet diskuterar kring eventuellt fler frågor. Linus går förbi idag och
plockar upp materialet. Einar handlar fika.
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§12. Team building
Mötet beslutar att åka kl. 17:00
Ta med sängkläder, badkläder och handduk.
Fredag mat hemma så vi köper mat på vägen dit.
Lilla Napoli på lördag.

§13. Container
Container är bokad 1 december. .

Formalia
§14. Övriga frågor

Einar: PA tycker att skidresan påverkar studierna negativt. PA vägrar ge
andra alternativ till de som åker på skidresan. Har mejlat VO och bett
om hjälp.
Svar: Tror H6 står för skidresan privat. Det behövs ett möte med PA där
detta diskuteras. Det behövs läggas fram en plan för att lösa kommande
år.

Linnéa: Vad ska vi köpa in till sektionen, förbrukningsmaterial, FT,
styret-rummet?
Svar: Inredning – punkt från Humle: de vill skänka neonranker till styret.
Vi bestämmer en dag där vi inventerar och beslutar vad som ska köpas
in.

§15. Nästa möte (231120)

§16. Skvaller, dementier och känsliga ämnen
På grund av ämnets känsliga karaktär tas det inte upp i protokollet

§17. Mötets avslutande
Linus förklarar mötet avslutat kl. 15:06
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